
Referat - for Kollegierådsmøde  
31/8 2020 – 17:30 

1. Fremmødte 

- Sebastian 3228 

- Joachim 1036 

- Christina 3128 

- David 1033 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- Anders 3226 

 

2. gæster 

- ingen.  

 

3. Lukkede punkter 

 

LUKKET 

 

4. Godkendelse af seneste referat 

- Referatet er godkendt. 

 

5. post 

- henvendelse fra tv2 fyn angående affaldssortering: Anders 3226 svarer den. 

- henvendelse fra Momondo for at sample ansigtsmasker. Vi godkender forslaget, under 
forudsætning af at vi får dato og tid fra dem så vi kan informere beboerne. Vi tager ikke penge for 
det. Anders 3226 svarer dem.  

- Henvendelse fra Björg 2012: henvendelse angående muligheden for at inddrage penge til 
filantropisk arbejde over huslejen. Anders har været i kontakt med Kristiansdal som melder ud at 
dette ikke kan lade sig gøre at administrere derfra. Anders 3226 har svaret hende. Kan tages op som 
en frivillig løsning separat herfra.  

 

- Henvendelse fra Thomas angående mulig Covid kontrol på UCL og HCØ, i stil med det 
mobile testcenter der blev stillet op ude på SDU denne uge.   



- Martin svarer ham: han er meget velkommen til at tage teten på det, men Rådet er p.t. for 
ophængt med andre sager især under LUKKEDE PUNKTER til at tage mere ind. Lægges 
gerne ind hvis han finder noget, og der lægges gerne plads til.   

 

6. nyt siden sidst 

- Der er gang i udskiftningen af Døre og vinduer bag blok 1. Der er p.t. store problemer med at 
beboerne ikke har afleveret nøgler og ryddet op så håndværkerne kan komme til. Amanda/Martin 
lægger en reminder på facebook gruppen om at få styr på døre, vinduer og oprydning indenfor 
området med døre og vinduer.  

- Martin har bestilt nye tippe til poolkøerne på HUSET.  der mangler ligeledes ophæng til køerne 
som ligeledes bestilles.  

- Dao har formået at smide pakken med cykelophæng til cykelrum væk. Amanda er i kontakt med 
DAO angående pakken. Den kommer måske snart. ’ 

 

7. konto update. 

- 377.000 har kollegianer foreningen p.t. se punkt 13 for løsning.  

 

8. Oasen i efteråret. 

- Oasen har sendt plan for efteråret. Martin svarer dem med det samme. Vi godkender planen med de 
øvrige almindelige forholdsregler. Oasen offentliggør planen snarligt.  

- edit Oasen har offentliggjort planen før jeg nåede at lægge referatet op.  

 

 

9. Køkkenpenge 

- overvejelse om der skal penge tilbage til køkkenerne da vi siden Coronakrisen startede ikke har 
brugt ret mange penge. Pengene ville i såfald skulle gå til noget som ikke er kontanter og fest.  

- vi bliver enige om at tage det op på generalforsamlingen. Se punkt 13. 

 

10. Forretningsorden og digital afstemning 

- Efter generalforsamlingen tager vi den op igen og lader det tilgående RÅD tage stilling.  

- Amanda lægger det i Google kalenderen. 

 

11. Dispensations procedure.  

- Vi er blevet enige om ikke at bede om bevis for optagelse i de dispensationssager hvor det alligevel 
er dækket af studiekontrollen.  



 

12. Klageproces. 

- Amanda forbereder et opslag vedrørende at Rådet kan hjælpe i klagesager og mægle, og at man 
meget gerne må kontakte os når der er et problem frem for at fraflytte  kollegiet.  

 

13. Fødselsdagspenge 2020 – arrangementer, rystesammenture og andre forslag.  

- vi har for mange penge, se punkt 9. Hvad skal de gå til?  

- det giver ikke mening at smide pengene efter udskiftningen af døre og vinduer, det ville ikke gøre 
nogen forskel for husleje stigningen ifb. Finansieringen deraf.  

- vi laver udkast og bud til generalforsamlingen. Opslag med idéer til hvad der skal ske med det. Evt.  

 

14. Planlægning af næste møde 

- booking af lokaler:  

Martin booker lokaler. 

- 14/9 klokken 19:00 

 

15. Punkter til næste gang 

- Kontrol af rengøringstilstanden på 1062 efter selve mødet. Vi møder op fysisk og kontrollerer det.  

- Hvad skal pengene der er i overskud gå til? Vi finder ud af det næste gang.  

3 bud, flere penge til fødselsdagen 2021, nyt inventar på HUSET, Flere penge til øvrige udvalg, 
gave/cashback til køkkenerne.  

- TV pakke skal på plads.  

- Der skal planlægges Razzia på hele kollegiet angående brandsikkerhed og affald. 

- Gennemgang af klageprocessen før generalforsamlingen, så det kan stemmes ind. Man 
behøver ikke 14 dage til at bestemme sig for om man vil anke, en uge eller et par dage bør 
være rigeligt.   

 

16. eventuelt 

- nihil.  


